

Protokoll fört vid Kalvhagens styrelsemöte 2024-04-17

Plats för mötet hus 39

1. Mötets öppnande 19.09
 - Närvarande vid mötet: Daniel Berg, Linus Eriksson, Stephanie Rosendahl, Sanna Roos och Lisa Durefelt.
2. Godkännande av dagordning.
 - Godkänd
3. Rapport från städdag
 - Status på förrådet: Daniel, Anders och Emil (fd materialare) har inventerat allt som finns i förrådet. Framöver kommer Daniel och Linus se hur skicket på förrådet är.
 - Vem forslar bort sista skräpet? Linus delegerar ut till de som ej närvarade vid städdag.
4. Hastighet inom samfälligheten
 - Linus har ansökt till länsstyrelsen om hastighetsbegränsning. Finns äldre dokument på att hålla hastigheten på 10km/h inom området men ingen hastighetsbegränsning. Önskemål från boende att få upp en skylt för att uppmärksamma fler på hastigheten.
5. Rapport från tekniska verket om "boendenära återvinning".
 - Från och med 1 september 2026 kommer det vara ett krav att vi ska ha boendenära återvinning. Det finns två alternativ att ta ställning till:
 - Alternativ 1: Samtliga hushåll får två nya tunnor som hämtas 1 ggr/mån respektive 2 ggr/månaden.
 1. Nackdelar: Ett till kärl per hushåll. Vi kommer behöva ha en uppsamlingsplats då lastbilarna inte kan (och bör) köra in i hela området.
 - Alternativ 2: Ha ett "samsoprum" eller område där man kan lämna sitt avfall. Kravet är då 50 meter från sitt hushåll.
 1. Kan bli dyrt om folk sorterar fel. Mycket tid på att städa runt platsen.

Styrelsen har till ansvar att göra detta möjligt. Nästa steg: besök av tekniska verken för att se vad som är möjligt hos oss.

6. Övergång till Boappa

- 1 juni kommer all kommunikation gå över till Boappa. Facebook-sidan kommer finnas kvar men inte ägas av styrelsen. Hemsidan kommer stängas ner helt 1 juni. **Linus** går ut med information på hemsidan, **Lisa** på facebook.
- Styrelsen kommer ha som plan att svara inom 48h på Boappa.

7. Rapport från kassören: Budgeten går ihop!

- Momsen har kommit tillbaka. Vi är nu avregistrerade från moms. Linus har uppdaterat underhåll- och förnyelseplanen så den stämmer, så den nu är med moms.

8. Justering av avgift i och med avregistrering av moms.

- Information om reglerad avgift kommer gå ut inom kort. Den kvarstår på samma avgift som tidigare även om nu momsens är avregistrerad.

9. Ingående post.

- Posten går till rätt adress (kassörens). Utdrag från lantmäteriet har kommit. Nya styrelsen har gått igenom.

10. Årets lekplatsbesiktning: vad behöver göras?

- Lås till brunnar
 - En undersökning påbörjades förra året, men strandade. På Ahlsells fanns enligt utsago godkända lås. Status: Nu har vi konto på Ahlsells och kan köpa in lås för att låsa brunnarna. **Daniel** kollar på detta. Förhoppningen är att ha lås till nästa rensadag i maj.
- Täcklock till bultar. **Lisa** kollar på detta.

11. Klippschema

- **Sanna** gör klippschema och skickar ut information till alla hushåll.

12. Övriga frågor

- Garage-gruppen
 - Mats har gått ur gruppen. Men hur går vi vidare? Styrelsen beslutar att avveckla gruppen och ta in en drivande part utanför

samfälligheten för att få mer gjort. Alla i styrelsen har som uppgift att kolla hur vi kan hitta en extern part. Återkopplar inom två veckor hur det går i gemensam chatt.

- Önskemål att köpa in sandleksaker till lekparken
 - Mats Svärd har önskat att bygga en låda. Styrelsen godkänner bygget och kollar om han fortfarande är intresserad.
 - Styrelsen köper in leksaker efter beslut om Mats bygger eller om vi behöver köpa in en förvaringslåda.

13. Nästa styrelsemöte, 30 maj 19.00.

14. Mötets avslutande

Sekreterare:

Ordförande/protokolljusterare:

Lisa Durefelt, hus 3

Linus Eriksson, hus 47